
 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna Solvändan  
den 27 juli , Eken 

 
Närvarande:  Ordf  Anders Bergzén, Bertil Johansson, Kerstin Eriksson, Gunnel Nyberg, Bengt 
Jönsson, Barbro Knutsson, Ann-Katrin Strömblad Ekwall, Kennet Nyberg, Githa Dagmalm, 
Per-Olof Ohlsson  
 
Frånvarande: Lena Sjölinger 
 

§ 1.  Mötet öppnas. 
 
Ordf Anders Bergzén öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 

§ 2.  Godkännande av dagordningen 
 
Dagordningen godkändes med ett tillägg under § 5C ang skolan Bilaga 1
   

§ 3.  Godkännande av protokoll från föregående möte 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 4.  Inkomna skrivelser 
 
A. Senioren  
Inga kommentarer vad som publiceras i tidningen Senioren. 
 
B. Förbundet SPF 
Förbundets årsredovisning finns på vårt kontor om någon är intresserad av att läsa detta. 
Förbundsavgiften höjs med 30 kr fr o m 2025. 
 
C. Kalmar distriktet   
Distr ordf Sven-Erik Karlsson m fl har skrivit en debattartikel i Barometern om seniorernas 
situation i samhället. Inga andra skribenter har kommenterat detta vilket är tråkigt då det är 
en stor och viktig fråga.  
Från distriktets folkhälsoansvariga har vi fått förslag på tävlingar i olika aktiviteter bl a boule i 
Västervik, bowling i Örebro och DM i golf på Tobo GK..  
Trubadurduo Jan Berkeskär och Karl-Johan Johansson gör reklam för sig och vill komma och 
uppträda på möten. 
 

§ 5. Rapporter/information/annonsering 
 
A. Ekonomi.   
Då vår kassör Lena Sjölinger inte är närvarande har vi via mail fått ta del av följande: 
Det har varit lugnt, som brukligt är, under sommaren.  



 
 

Ytterligare medlemsinbetalningar för 12 nya medlemmar. Hemliga resan och resan till Göta 
Kanal går +/- 0. Cirkelledarträff den 8 juni med utbetalning av ersättning för det arbete de 
lägger ner på sina cirklar.  
I övrigt är ekonomin stabil. 
 
B. Eken 
Vår representant Ulla Björlesjö i Ekengruppen kommer att flytta från orten och ny 
representant måste tillsättas. Förslag lämnas till ordf i Ekengruppen Bo Sevborn så fort som 
möjligt.  
I dagsläget finns 15 000 kr på Ekenkontot. 
 
C. Skolan 
Ett stormöte 12 juni om skolsituationen främst Smaragdskolan och högstadieskolan i 
Färjestaden. Barbro Knutsson blev kontaktad av Anneli Bergman tjänsteman i Mörbylånga 
kommun huruvida vi kan vara behjälpliga bl a som vakter. Barbro kontaktar Anneli att hon 
får komma till styrelsen för att ge närmare information. 
 

§ 6. Planering månadsträffar/fester/sammankomster m.m. 
 
A. Grillning Ispe Udde 15 aug 
Inbjudan till SPF Sydöland har skickats ut. Programmet är spikat och anmälningarna tar 
Gunnel Nyberg emot. Vi bjuder på det grillade och drickat. 
 
B. Månadsmötet 27 aug 
Programmet är klart och annonsering kommer att ske i Ölandsbladet och Barometern. Då 
gruppen satsar på ”lättare” mat höjs entréavgiften till 120 kr.  
 
 

§ 7. Policyfrågor/styrelse/kommittéer/cirklar/aktiviteter 
 
A. Ombyggnad av Ekenlokalen 
 Diskussion om när och hur lokalen kommer att byggas om, vem som ev kommer att göra 
vad etc etc? Zaar har inte så många veckor kvar innan han måste/ska lämna sina två rum. 
 

§ 8. Medlemsrekrytering/medlemsregister 
I dagsläget är vi 966 medlemmar 
 

§ 9. Övrigt  
Anders Bergzén kom med ett par nya förslag på aktiviteter bl a att testa bingo. Ska SPF 
Solvändan skaffa sig en vänort någonstans inom Sverige eller i något land i närområdet? 
I så fall hur går vi vidare?? 
En förfrågan från Kerstin Eriksson om att inhandla två nya bowlsmattor till bowlshallen då de 
nuvarande är slitna. Hon får i uppdrag att kolla upp priser och inkomma med förslag. 
 

§ 11. Mötet avslutas 
 



 
 

Ordf Anders Bergzén tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Nästa  styrelsemöte är  den 24 aug  kl 9:30    
  
 
 
 
Anders Bergzén Gunnel Nyberg 
Ordförande Sekreterare 
 

    


